



8 TAIWAN

Days ROUND ISLAND

Taipei-Hualien-TaiTung-KaoHsiung-NanTou



Validity :

01 Jul 2023 - 30 Jun 2024

Code :

FTG8D7NTPEHE020623FC



TOUR HIGHLIGHTS

- ❖ Huilan Bay Happy Farm
- ❖ Jingtong Pingxi Station
- ❖ Buddha Memorial Center
- ❖ Formosan Aboriginal Cultural Village
- ❖ Wufengpu
- ❖ Xi Men Ding
- ❖ 2 Night consecutive stay in Taipei
- ❖ 3 Buffet special cuisine

1 Penang - Taiwan (MOB)

Assemble at Penang International Airport for flight departure to Taiwan.
**Overnight at Taoyuan

2 Taipei - YiLan Hualien (BLD)

Visit to **Jingtong Railway** to experience sky lanterns(4person 1Lantern). Visit **Tangweigou Hot Spring Park** (Fish SPA experience). Enjoy **LanYang Cuisine**. After that, proceed to **Hualien** by train. Upon arrival, visit to **Huilan Bay Happy Farm** .
****Huilan Bay Happy Farm** - It has a horse farm, an ecological fish pond, and a cute animal area. In addition to raising horses, there are also peacocks, mountain qiang, goats and sika deer. Many organic crops are also planted in the park.
**Overnight at Hualien

3 Hualien - Taitung (BLD)

Proceed to **Taroko National Park** (Taroko Arch, Changchun Temple) and **Ganoderma Tea House**. Enjoy **Eunuch Chicken Cuisine**. Continue tour to **Tropic of Cancer Monument, Sanxiantai Scenic Area**. Later proceed to **TaiTung** to enjoy stay at **Hot Spring Resort**.
****Taroko Arch** -The archway inspired by Chinese palatial architecture , making the arch the most iconic symbol of the Central Cross-Island Highway since its opening.
**Overnight at TaiTung

4 TaiTung - KaoHsiung (BL)

Proceed to visit **Buddha Memorial Center, Lotus Lake and Dragon & Tiger Pagoda**. Continue to **E-Da Outlet Mall**. At night proceed to **Liu He Night Market**.
****Buddha Memorial Center** - fuses traditional and modern elements, and is equipped with the facilities to assist in spiritual cultivation and the attainment of wisdom, as well as serving as a site for culture and education.(Every Tuesday, the Buddha Memorial Hall will be replaced by Fo Guang Shan).
****LiuHe Night Market** - Kaohsiung most largest night market.
**Overnight at KaoHsiung

5 KaoHsiung - NanTou (BD)

Proceed to visit to **Sun Moon Lake, Wen Wu Temple and Formosan Aboriginal Cultural Village**, take the **Sun Moon Lake cable car** ride to have a panoramic view of the Lake.
****Sun Moon Lake** - A popular scenic spot known for the captivating beauty of its emerald water surrounded by jade mountains.
** Overnight at NanTou

6 NanTou - Taipei (BL)

Visit **Aboriginal Culture Centre**. Head back to **Taipei**. Continue to **Taipei 101 Shopping Center, Wufengpu Shopping District and Raohe Night Market**.
****Taipei 101 Shopping Centre** - Landmark of Taiwan. Enjoy shopping of many international famous brands.
**Overnight at Taipei

7 Taipei (BD)

Visit to **Tian Lu Centre**, later, enjoy local food at **Jiu Fen Old Street**. Proceed to visit **Pearl Factory, Chiang Kai-shek Memorial Hall and Xi Men Ding Shopping Area**.
**Overnight at Taipei

8 TaiPei - Penang (B)

After breakfast, transfer to airport for flight return to Penang.



Tour Fare / Departure Date / Flight

** Tour Leader tips are not included

Remark: The above itinerary is for reference only. In principle the company will try to keep to the itinerary. However, the final itinerary will be determined by the overseas agent which is subject to change when necessary. Any change or cancellation due to unforeseen circumstances which is beyond the company's control, the company will not be responsible for any extra expenses incurred by you. Deportation or refused entry by the immigration, tour member has to be responsible for any expenses incurred. Local handling agent have reserve the right to make amendment of the itinerary depending with the actual situation, but scenic spot will not be cancellate as listing. Travelers are advised to purchase travel insurance for travelling period.

8天 台湾环岛

TW3

Validity :
01 Jul 2023 - 30 Jun 2024

Code :
FTG8D7NTPHE020623FC

台北 - 花莲 - 台东 - 高雄 - 南投



行程特点

- ❖ 洄澜湾风景区
- ❖ 五分埔成衣广场
- ❖ 青铜放天灯体验
- ❖ 西门町
- ❖ 佛陀纪念馆
- ❖ 台北连住2晚
- ❖ 九族文化村
- ❖ 3个风味 Buffet 餐

1 槟城 - 台湾 (机上用餐)

齐聚槟城国际机场, 乘搭客机飞往台湾
**夜宿于桃园

2 台北 - 宜兰 - 花莲 (早午晚餐)

前往**青铜铁路**体验放天灯(4人1灯), **礁溪汤围沟温泉公园**(温泉鱼SPA体验), 下午品尝**兰阳风味餐**。乘搭火车前往**花莲**, 抵达后游览**洄澜湾风景区**, **异国风情水上教堂**, **野生动物区**(梅花鹿、水豚君、草泥马、狐獾), **落雨松秘境**。
**洄澜湾风景区 - 设有马场、生态鱼池、可爱动物区, 除了饲养马匹外, 还有孔雀、山羌、山羊及梅花鹿, 园区内还种植许多有机农作物。
**夜宿于花莲

3 花莲 - 台东 (早午晚餐)

早餐后, 前往**太鲁阁国家公园**(太鲁阁牌坊, 长春祠)及**灵芝茶艺馆**。午餐享用**太鲁阁风味餐**。游览**北回归线纪念碑**, **三仙台风景区**, 前往**台东**入住酒店享受**温泉设施**。
**太鲁阁牌坊 - 古典中式的牌楼建筑, 民国49年中横公路通车时所建, 由于造型别具特色, 成为太鲁阁极具代表性的地标。
**夜宿于台东

4 台东 - 高雄 (早午餐)

早餐后, 前往参观**佛陀纪念馆**, **莲池潭**及**龙虎塔**。接着前往**义大Outlet Mall**。晚间, 前往**六合夜市**享用当地美食。
**佛陀纪念馆 - 一座融合古今与中外、传统与现代的建筑, 具有文化与教育、慧解与修持的功能。(每周二佛陀纪念馆休馆将以佛光山替代)
**六合夜市 - 高雄最大的夜市。
**夜宿于高雄

5 高雄 - 南投 (早晚餐)

早餐后, 驱车前往**日月潭**, **文武庙**及**九族文化村**, 可乘搭**日月潭缆车**观看全景。
**日月潭 - 台湾第一大高原湖泊, 湖面辽阔清澈碧绿, 是个悠闲度假的好地方。
**夜宿于南投

6 南投 - 台北 (早午餐)

前往**邵族文史馆**。返回台北, 前往**台北101购物中心**, **五分埔成衣广场**及**饶河夜市**。
**台北101购物中心 - 台湾地标。许多的国际品牌都入驻的高楼商场。
**夜宿于台北

7 台北 (早晚餐)

早餐后, 前往**九份老街**, **中正纪念堂**, **天禄艺术中心**, **珍珠精品展示中心**及**西门町**。
*夜宿于台北

8 台北 - 槟城 (早餐)

早餐后, 乘搭客机飞返家园。



价钱 / 出发日期 / 航空公司

** 不含领队小费

备注: 上述行程仅供参考, 原则上本公司尽量保持行程不变, 然而正确行程依据当地接待社按当时的实际情况重新调整后为准。如在非人为或突发情况之下所引起的行程变动或而外的费用, 本公司将恕不负责一切的责任。团员若被移民厅拒绝入境或驱逐出境, 一切费用由团员负责。当地旅游社有权根据当地情况及航班情况调换行程次序, 但景点不变。每位旅客受促购买旅游保险。